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ZÁPIS 

Z 11. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV  

konaného dne 31. října 2016 od 17,00 hodin v restauraci U Chalupů 

 

Program 

1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 9. a 10. zasedání 

3) Komunikace Braškov, Valdek – V. Dobrá, smlouva se zpracovatelem žádosti o dotaci a 

administraci  

4) Změna pořizovatele 1. změny ÚP –  Z. Klenorová -  revokace usnesení 10. zasedání 

5) Bezúplatný převod pozemku p.č. 78/41 od KSÚS   

6) Smlouva s KSÚS o zřízení služebnosti inženýrské sítě na poz. p.č. 378/1 a 390/1 (světelné 

signalizační zařízení) 

7) Návrhy 2 obecních vyhlášek:  

 o pohybu psů na veř. prostranství a  

 o místním poplatku ze psů 

8) Vyprojektování „Centra služeb“- smlouva s arch. Juricou 

9) Různé: Pověření osoby pro vedení správního řízení (komunikace U Chalupů)  

10) Diskuse 

11) Usnesení a závěr 
 

Návrh na doplnění a rozšíření programu :  

Starosta navrhl doplnění a rozšíření zveřejněného programu tohoto zasedání v bodě Různé: 

 návrh 5. změny rozpočtu 

Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny.   

  

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 13 členů zastupitelstva, omluveni: Ing. M. Randáková a E. Střelečková.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou 

obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o doplnění 

programu o uvedený bod, k němuž zastupitelé dodatečně obdrželi podklad při dnešním jednání. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a doplněnému 

návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude 

řídit schváleným programem.Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy, které zastupitelé 

obdrželi, jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: P. Horník a T. Votava.  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. K. Dolejšová, členové  P. 

Stádník a J. Sochna.  
 

 

K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 9. A 10. ZASEDÁNÍ  

Kontrolu obou usnesení zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách. 

V bodu 4) dnešního programu zasedání navrhujeme revokovat část usnesení č. 1 z 10. 

zasedání zastupitelstva. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali uvedenou zprávu na vědomí? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 3) KOMUNIKACE BRAŠKOV, VALDEK – V. DOBRÁ, SMLOUVA SE 

ZPRACOVATELEM ŽÁDOSTI O DOTACI A ADMINISTRACI 

Starosta uvedl, že návrh příkazní smlouvy k přípravě a o organizačnímu 

zabezpečení podání žádosti o dotaci na Státní fond dopravní infrastruktury pro akci 

„Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá zastupitelé obdrželi.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy se zpracovatelem žádosti K2 managment s.r.o. ? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 4) ZMĚNA POŘIZOVATELE 1. ZMĚNY ÚZEMNÍHO PLÁNU – Z. KLENOROVÁ 

– REVOKACE USNESENÍ 10. ZASEDÁNÍ 
Starosta uvedl, že příčinou je, že odd. architektury Magistrátu města Kladno, které to 

mělo být původně, odmítlo naši žádost z časových důvodů. Dodavatel této služby - 

společnost Ecodis s.r.o. proto zvolila tuto změnu a je nutné revokovat usnesení 

zastupitelstva. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s revokací usnesení 10.  zasedání v bodě 1? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
 

 

 

K bodu 5) BEZÚPLATNÝ PŘEVOD POZEMKU P.Č. 78/41 OD KSÚS 

Jedná se o pozemek (zastávkový záliv na Toskánce), na kterém byl vybudován chodník. 

Pozemek nyní patří KSÚS, protože byl chodník vybudován z dotace SFDI, musí být 

převeden do majetku Obce Braškov. KSÚS s převodem souhlasí, ale je nutný souhlas 

zastupitelstva s bezúplatným převodem.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. 78/41 od KSÚS Stč. kraje? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 6) SMLOUVA S KSÚS O ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI INŽENÝRSKÉ SÍTĚ NA 

POZEMKU P.Č. 378/1 A 390/1 (SVĚTELNÉ SIGNALIZAČNÍ ZAŘÍZENÍ) 

Návrh smlouvy s KSÚS o zřízení služebnosti resp. věcném břemenu na poz. p.č. 378/1 

a 390/1 pro semafory zastupitelé obdrželi.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Kdo souhlasí s uzavřením předložené smlouvy s KSÚS Stč. kraje o zřízení služebnosti na poz. 

378/1 a 390/1 v k.ú. Braškov? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 7) NÁVRHY OBECNĚ ZÁVAZNÝCH VYHLÁŠEK O MÍSTNÍM POPLATKU ZE 

PSŮ A O POHYBU PSŮ NA VEŘEJNÉM PROSTRANSTVÍ 
Návrhy obou vyhlášek zastupitelé obdrželi  pro možnost event. úprav a doplnění.  

Problém vznikl s vyhláškou o volném pohybu psů na veřejném prostranství, kterou  je 

třeba ještě doplnit a konzultovat s ministerstvem vnitra, zda je v souladu se zákony. 

Proto starosta doporučil, aby byla schvalována pouze vyhláška o míst.poplatku ze psů.  

Drobné dotazy a připomínky byly na místě zodpovězeny. 

 

Kdo souhlasí s návrhem obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 8) VYPROJEKTOVÁNÍ „CENTRA SLUŽEB“ SMLOUVA S ARCH. JURICOU 

Návrh smlouvy s arch. Juricou na zpracování dokumentace „Centra služeb“ zastupitelé 

obdrželi. Jedná se o zubní ordinaci s krámem.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy na zpracování dokumentace „Centra služeb“ s Ing. Juricou za 

cenu 189 tis. Kč bez DPH? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 9) RŮZNÉ 

a) Pověření osoby pro vedení správního řízení (komunikace U Chalupů)  

Starosta uvedl, že došlo k tomu, že pan Horník si chtěl oplotit ulici mezi hospodou, býv. 

Jednotou a lékárnou. Dále starosta informoval o tom, že vzhledem k tomu, že on sám je 

akcionářem restaurace U Chalupů, nechce se tímto procesem zabývat, neboť by mohlo být 

bráno jako střet zájmů. Proto byl dán návrh na Ing. Randákovu, která by si tuto věc ohledně 

účelové komunikace veřejně přístupné vzala na starost.  

Místostarosta p. Haas doplnil, že nejde jen o hospodu a přístup k ní, ale i o přístup k objektu, 

který obec koupila od Jednoty a kde bude zřizovat centrum služeb, samozřejmě k němu musí 

přístup zajistit. 
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Dotazy: 

P. Horník – chci se k tomu vyjádřit, protože se to týká mojí rodiny. Bylo nefér, když jsme minule o 

ulici hlasovali, že nikdo majitele pozemku resp. mého otce předem neinformoval o tom, že se ze 

soukromého pozemku hodlá udělat místní komunikace. Někdo přijde k vám a řekne: my si  tady 

potřebujeme udělat místní komunikaci a bude to obecní pozemek a je nám jedno, že je to vaše. 

Pokud by bylo jednáno předem, bylo by možná chování mého otce jiné. Když to tenkrát obec mohla 

koupit, tak to koupit nechtěla. Asi to bylo logické, protože v té době zde neměla žádný zájem.  

Odpověď p. Haas: Není mi známo, kdo to obci nabízel. Já jsem tady v té době starostoval a nikdo 

obci nic nenabízel, není to pravda. 

P. Horník - Bylo to na prodej po restituci od Chalupových. Tenkrát to koupil pan Maroušek jako 

majitel fabriky, která tu tehdy byla. Rodiče si koupili pozemek od Chalupů a část od Marouška, 

protože jim nic jiného nezbylo,  aby měli zajištěn jediný přístup na svůj pozemek. Obec nemůže jen 

tak přijít a říct, vy jste si koupili a my si to vezmeme. 

Odpověď p. Haas: Je to pro mě nepříjemná záležitost, mluvil jsem s Horníkovými, považoval jsem 

je vždy za rozumné lidi. Nabízel jsem jim jako 1. pokus, že by se zřídilo věcné břemeno pro přístup 

k býv. Jednotě, ale nedohodli jsme se. Pak jsem nabízel, že obec od nich odkoupí a zřídí jim věcné 

břemeno pohybu, vjezdu, ale bohužel nedopadl jsem. 

P. Horník – Samozřejmě to neprošlo, neboť začal problém s komunikací jako takovou, každý si ji 

chtěl přivlastnit, chtěl by ji využívat, ale nebere ohled, že je to příjezdová komunikace k pozemku a 

trvá to dosud. Nebudeme pitvat historii, ale jde o to, proč to obec nyní potřebuje, když dosud nebyl 

problém se zásobováním Jednoty ani hospodě nikdo nebránil. Co brání tomu, aby to dál byl 

soukromý pozemek a byl zachován ten přístup tak, jak je doteď?  

Odpověď starosty: Nikdo nikomu nic nebere. Byla to veřejně přístupná komunikace, panelovou 

cestu si postavila Jednota pro zásobování. To, že někdo nějakým omylem, pro mě nevysvětlitelným, 

přijde k tomuto pozemku, přece neznamená, že si tam dá plot. Obec nechce nic jiného, máme to 

dané i zákonem, než udělat pasportizaci komunikací v obci, to jsme udělali. Odborníci tuto 

komunikaci zařadili jako účelovou komunikaci veřejně přístupnou a my jsme ji tedy dali jméno, ale 

nikomu nic nebereme. Je tady spousta dálnic a silnic, pod jejichž pozemky jsou tisíce a tisíce 

vlastníků a neznamená to, že daní vlastníci si mohou na té komunikaci třeba udělat pole s brambory. 

Je tu jistý veřejný zájem a služebnost a hlavně, když tady vaši nebyli, tak už tady ta komunikace 

byla, na to jsou svědci. Obec koupila Jednotu, dali jsem asi 3 mil. Kč a není možné, aby si někdo 

myslel, že znemožní obci k tomuto objektu přístup. Nehovořím o lékárně, která tam má také 

zásobování. Řekl jsem k tomu všechno, a protože, jak říkám, jsem akcionářem Braškovského 

pivovaru a nechci se dál touto otázkou zabývat. Hovořil jsem s Ing. Randákovou, jestli by jako 

zastupitel převzala tuto kauzu. Ptal jsem se advokáta, jak se to má zformulovat v usnesení a pokud 

budete souhlasit, tak osobou pověřenou k jednání za Obec Braškov by byla Ing. Randáková a ne já.  

 

Kdo souhlasí s pověřením členky zastupitelstva obce Ing. Randákové, PhD.,, ke všem právním 

jednáním nezbytným k zajištění přístupu osob na veř. přístupnou účelovou komunikaci nacházející 

se na pozemcích p.č. 419, 420 a 423 v k.ú. Braškov? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

b) Návrh 5. změny rozpočtu na rok 2016 

Místostarosta pan Haas podal informaci k návrhu 5. změny rozpočtu obce. Jedná se o 

navýšení příjmů: pro hasiče (Pivní slavnosti), dotace na volby, sponzorské dary a 

pronájem pozemku. Navýšení výdajů: za volby a Valdecký háj. Podklad obdrželi 

zastupitelé při dnešním zasedání. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Kdo souhlasí s 5. změnou rozpočtu obce na rok 2016? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 10) DISKUSE 
V diskusi se přihlásili o slovo: 

Ing. M. Vostrá – poděkování patří komisi za předložený návrh vyhlášky o volném pohybu psů. 

Mám osobní zkušenost s volně běžícím psem bez majitele, je potřeba brát ohled na psy menšího 

vzrůstu i lidi, co se psů bojí. 

Š. Pilátová – psy na vodítku ano, ale je potřeba vybrat cesty, kde je možné pustit psy na volno. 

Jsme na vsi, pes se potřebuje i vyběhat. 

Odpověď starosty: budeme se snažit vyhláškou usměrnit. Problémy mají všechny obce, nedá se to 

vše napsat ve vyhlášce. Je to na každém z nás, když majitel ví, že nezvládá psa ani na vodítku, neví 

co takové zvíře dokáže. Budeme muset s takovým nešvarem bojovat a bez vyhlášky se vůbec 

neobejdeme, je nutná.  

Odpověď ing. Kolrusz: slibuji, že dám vyhlášku s ing. Gaňovou z ministerstva vnitra dohromady ke 

spokojenosti všech. Není pravda, že naši psi nemají, kde běhat, i když my nemůžeme do vyhlášky  

napsat, že může volně pobíhat, protože kromě obec je to již honitba, kde platí myslivecké zákony.  

Máme tu takové cesty, kde je výhled dopředu i dozadu, ať si každý na své riziko, když si myslí, že 

ho pes poslouchá, ať si ho tam pustí. Nejsme ve městě, tady má každý zahradu, pes není týrán, 

může pobíhat i po zahradě. Inteligentní člověk může psa pustit, když ví, že ten pes ho poslechne, a 

na cestách, kde je daleko vidět.  

P. Stádník: jestli se nám povede vyhlášku schválit, měli bychom začít řešit také parkování aut. 

Nelíbí se mi, že lidé v obci mají 4 garáže, velké zahrady a všechny auta parkují venku před domem. 

To je větší problém, než psi. 

P. Horník – chtělo by řešit obnovení vodorovného značení v Dukelské ulici, ať se obnoví to, co 

tady bylo, i když je to krajská silnice.  

F. Haas –  zastavily mě 2 maminky, že bychom měli dělat něco se zabezpečením přechodu před 

obec. úřadem na Dukelské ulici. Řidiči nejedou 30 km/h a s dětmi na přechodu se bojí, že by to auto 

nemuselo ubrzdit – instalovat např. žluté blikací světlo. 

Odpověď starosty: je tady třicítka a je to jako u těch psů, je to v nás, v lidech. Já jako starosta za 

sebe mohu slíbit, že volám na policii a budou tady měřit. Pokud tady budou občané, kteří se 

rozhodli, že nebudou dodržovat zákony, tak je to těžké, jedině represemi sem tam zkusit někoho 

dostat a potrestat. 

P. Horník - mám poslední návrh, šlo by posunout v rámci dopravního značení tu třicítku výš před 

zatáčku. 

Odpověď starosty: musí to schválit dopravní inženýr, tzn. musí se udělat studie v ADSUMu a musí 

schválit policie na Kladně. Dáme obě věci do usnesení – vodorovné značení a posunutí značky. 

 

 

K bodu 11) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. Dolejšová. Připomínky ani 

návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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Usnesení  

11. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 31. října 2016  

v restauraci U Chalupů  

 
Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

a) bere na vědomí 
 zprávu o kontrole plnění usnesení 9. a 10. zasedání zastupitelstva obce, konaných 20.6.2016 

a 22.8.2016 

 

b) souhlasí 
1) s uzavřením smlouvy k přípravě a organizaci zabezpečení žádosti o dotaci na akci 

„Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá“ s firmou K2 management s.r.o.  

2) s uzavřením smlouvy o bezúplatném převodu pozemku č. 78/41 od KSÚS Stč. kraje 

3) s uzavřením smlouvy s KSÚS Stč. kraje o zřízení služebnosti na poz. č. 378/1 a 390/1 

v k.ú. Braškov 

4) s uzavřením smlouvy na projektovou dokumentaci na „Centrum služeb Braškov“ se 

zpracovatelem Ing. A. Juricou 

 

c) schvaluje 

1) Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2016, o místním poplatku ze psů 

2) 5. změnu rozpočtu obce na rok 2016 

3) vypracování vodorovného dopravního značení v ul. Dukelská a posunutí dopravní 

značky, omezující rychlost na 30 km/h  

 

d) revokuje usnesení č. 1 z 10. zasedání zastupitelstva obce takto: 

1) ruší bod č. 1 uvedeného usnesení 

2) pověřuje určeného člena zastupitelstva starostu Ing. Vladimíra Drába k podání žádosti 

na zpracovatele změny č. 1 územního plánu. Pořizovatelem změny č. 1 územního plánu 

bude Obec Braškov prostřednictvím společnosti Ecodis s.r.o. zodpovědné za realizaci 

změny č. 1 úz. plánu a na její náklady prostřednictvím paní Zd. Klenorové, Skalická 

183, Žitenice 

 

e) ukládá  Ing. Drábovi 

zplnomocnit členku zastupitelstva obce Ing. Moniku Randákovou Ph.D. ke všem 

právním jednáním, nezbytným  k zajištění přístupu osob na veřejně. přístupnou 

účelovou komunikaci, nacházející se na pozemcích p.č. 419, 420 a 423 v k.ú. Braškov 

 

 

 

    Ing. Vladimír D r á b 

      starosta 

 

Ověřovatelé: 

Pavel   H o r n í k 

 

Tomáš   V o t a v a  

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 


